



FÜRSTENBERG
1747

RÊVERIE



AURÉOLE RÊVERIE ist eine Geschirrserie voller Leichtigkeit und Magie, die zum Träumen und zu angeregten Gesprächen einlädt. In den Wolkenformen des strahlend blauen Dekors RÊVERIE des französischen Designers Dimitri Rybaltchenko lassen sich verschiedene Tiere entdecken. Die versteckten Schmetterlinge, Libellen, Vögel, Eisbären, Rehe und viele mehr sind so vielseitig wie die Fantasie.

AURÉOLE RÊVERIE is an elegant tableware collection full of lightness and magic, inviting daydreams and inspiring captivating conversations at the table. At first glance, the vibrant blue decor RÊVERIE by French designer Dimitri Rybaltchenko appears to depict clouds. Looking closer, various animals can be discovered – the butterflies, dragonflies, birds, polar bears, deer, and many others revealed there are as diverse as the imagination itself.

Mit AURÉOLE RÊVERIE wird der Moment, wenn alle am Tisch sitzen, zu einer Pause, einer Flucht aus dem Alltag, einem Moment des Teilens. Man kommt zusammen, erzählt Geschichten und erlebt gemeinsam genussvolle Augenblicke der Freude. AURÉOLE RÊVERIE lädt zum Lächeln ein, strahlt Ruhe, Frieden und Gelassenheit aus und verhilft zu einer neuen Perspektive – zu mehr Leichtigkeit.



With AURÉOLE RÊVERIE, the moment when everyone sits at the table becomes a respite, an escape from daily life, a moment of sharing. People come together, tell stories, and share joyful moments of pleasure. AURÉOLE RÊVERIE evokes a smile, peace, calm, and serenity. It helps to gain a new perspective and a sense of lightness.





"WE HAVE ALL DREAMED WHILE
LOOKING AT CLOUDS.
THE IDEA WAS TO BRING THIS
CHILDHOOD EXPERIENCE
BACK TO LIFE WITH ELEGANT
LIGHTNESS, TO DREAM,
TO ESCAPE, TO BE WEIGHTLESS."

DIMITRI RYBALTCHENKO, DESIGNER

“RÊVERIE COULD BE THE STARTING
POINT FOR STORIES, A STIMULUS
FOR THE IMAGINATION – LOVE STORIES,
A STORY FOR A CHILD.”

DIMITRI RYBALTCHENKO



Passend zur Geschirrserie gestaltete Dimitri Rybaltchenko zwei konische Vasen mit dem Dekor RÊVERIE: Vögel und Schmetterlinge in den Wolken lassen von einem lebhaften Garten träumen. Der fantasievolle Dekor wurde mit viel Liebe zum Detail und handwerklicher Raffinesse realisiert. AURÉOLE RÊVERIE ist spülmaschinen- und mikrowellengeeignet.

To complement the tableware collection, Dimitri Rybaltchenko designed two conical vases featuring the RÊVERIE décor: Birds and butterflies in the clouds evoke dreams of a lively garden. The imaginative decor was created with great attention to detail and fine craftsmanship. AURÉOLE RÊVERIE is dishwasher- and microwave-proof.

RÊVERIE

AURÉOLE



Porzellanmanufaktur
FÜRSTENBERG GmbH

Meinbrexener Straße 2
37699 Fürstenberg, Germany
T +49 5271 401-0
info@fuerstenberg-porzellan.com
fuerstenberg-porzellan.com

 /FÜRSTENBERGPORZELLAN

 /FÜRSTENBERGPORZELLAN

 /FINESTPORCELAIN



Finest Handcrafted Porcelain.